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Protokół nr LVI 

z LVI sesji     

Rady Miasta Żagań  

z dnia 20 czerwca 2018 roku. 

 
 Obrady LVI sesji  Rady Miasta Żagań odbyły się w dniu 20 czerwca 2018 r., w Sali 

Kurlandzkiej w Pałacu Książęcym w Żaganiu. 

 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z proponowanym porządkiem obrad stanowi załącznik       

nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miasta Żagań Wanda Winczaruk - przywitała przybyłych na sesję 

zaproszonych gości: 

- Burmistrza Miasta Żagań Pana Daniela Marchewkę, 

- Sekretarz Miasta Żagań Magdalenę Wiadomską – Łażewską 

- Panią Mecenas Marię Wrońską, 

- Panią Skarbnik Teresę Łapczyńską 

- radnych Miasta Żagań, 

- pracowników Urzędu Miasta,  

- prezesów spółek, 

- przedstawicieli prasy  

- zaproszonych gości.  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcie sesji nastąpiło o godz.14:02. 

Po formule „otwieram LVI sesję Rady Miasta Żagań”, Przewodnicząca Rady Wanda 

Winczaruk, na podstawie listy obecności stwierdziła, iż na sesji obecnych jest 17 radnych, 

nieobecnych jest 4 radnych w tym 4 usprawiedliwionych. 

Lista obecności radnych biorących udział w obradach LVI sesji Rady Miasta Żagań stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miasta Żagań stwierdziła, iż zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

W dzisiejszej sesji powinno brać udział, co najmniej 11 radnych, ponieważ w sesji uczestniczy 

17 radnych, quorum zostało osiągnięte. W związku z powyższym Rada Miasta jest władna 

procedować. Wszystkie uchwały dzisiaj przyjęte będą prawomocne. Poinformowała również, iż 

wszyscy radni zostali prawidłowo zawiadomieni o terminie sesji. Wraz z zawiadomieniem o 

miejscu i terminie obrad, radni otrzymali niezbędne dokumenty związane z proponowanym 

porządkiem obrad.  

 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk  poinformowała: 

 

INFORMACJA DLA MIESZKAŃCÓW 

,,Informuję, że każdorazowo sesje Rady Miasta Żagań są nagrywane,  

wobec powyższego wejście  na salę obrad jest jednoznaczne z 

wyrażeniem zgody na publikację wizerunku. Przypominam Państwu 

radnym, że na sesji należy przestrzegać rozporządzenia o ochronie 

danych osobowych, tzw. RODO”. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk powiadomiła wszystkich zebranych na Sali, iż dodatkowo 
po terminie przygotowane zostały cztery  projekty uchwał. 
 

1. w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Wojewody Lubuskiego z dnia 09 

maja 2018 roku ( sygn. akt. II SA/Go 403/18) na uchwałę Rady Miasta Żagań nr 

LI/19/2018 z dnia 26 stycznia 2018r. w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ulicy 

Bolesława Chrobrego i Bolesławieckiej w Żaganiu- zostanie zapisany w punkcie 8 

k. 

 

 

2. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Żagań- zostanie 

zapisany w punkcie 8 m. 

 

3. o zmianie Uchwały Nr II/4/2014 Rady Miasta Żagań w sprawie stwierdzenia 

nawiązania stosunku pracy i ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 

Żagań- zostanie zapisany w punkcie 8 h. 

 

4. w sprawie przyznania dodatku specjalnego Burmistrzowi Miasta Żagań- zostanie 

zapisany w punkcie 8 o. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektów uchwał do 

dzisiejszego porządku obrad: 

 

1. Przewodnicząca Rady : Kto z pań i Panów radnych jest ZA przyjęciem do porządku obrad 

projektu uchwały Rady Miasta Żagań w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę 

Wojewody Lubuskiego z dnia 09 maja 2018 roku ( sygn. akt. II SA/Go 403/18) na 

uchwałę Rady Miasta Żagań nr LI/19/2018 z dnia 26 stycznia 2018r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w 

rejonie ulicy Bolesława Chrobrego i Bolesławieckiej w Żaganiu. 

 

Głosowało 17 radnych; 

 

ZA – 14                                          PRZECIW – 2                               WSTRZYMAŁO SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały Rady Miasta Żagań w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę 

Wojewody Lubuskiego z dnia 09 maja 2018roku ( sygn. akt. II SA/Go 403/18) na 

uchwałę Rady Miasta Żagań nr LI/19/2018 z dnia 26 stycznia 2018r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie 

ulicy Bolesława Chrobrego i Bolesławieckiej w Żaganiu- został zapisany w punkcie 8 k. 

 

2. Przewodnicząca Rady : Kto z pań i Panów radnych jest ZA przyjęciem do porządku obrad 

projektu uchwały Rady Miasta Żagań w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Miasta Żagań.  

 

Głosowało 17 radnych; 
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ZA – 14                                          PRZECIW – 2                               WSTRZYMAŁO SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały Rady Miasta Żagań w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Miasta Żagań- został zapisany w punkcie 8 m.  

 

3. Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Sebastianowi Kuleszy który zapytał 

dlaczego głosujemy nad przyjęciem tego projektu uchwały i dlaczego otrzymaliśmy je 

dopiero  dwie godziny przed sesją. 

 Sekretarz Miasta Żagań Magdalena Wiadomska – Łażewska  odpowiedziała iż 

zostały one wprowadzone ze względu na to iż zostało zmienione rozporządzenie, 

wszystkie wyjaśnienia zawiera uzasadnienie. 

 

Przewodnicząca Rady : Kto z pań i Panów radnych jest ZA przyjęciem do porządku obrad 

projektu uchwały Rady Miasta Żagań o zmianie Uchwały Nr II/4/2014 Rady Miasta 

Żagań w sprawie stwierdzenia nawiązania stosunku pracy i ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Miasta Żagań. 

 

Głosowało 17 radnych; 

 

ZA – 15                                          PRZECIW – 1                               WSTRZYMAŁO SIĘ-1 

 

Projekt uchwały Rady Miasta Żagań o zmianie Uchwały Nr II/4/2014 Rady Miasta Żagań 

w sprawie stwierdzenia nawiązania stosunku pracy i ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Miasta Żagań- został zapisany w punkcie 8 h. 

 

4. Przewodnicząca Rady : Kto z pań i Panów radnych jest ZA przyjęciem do porządku obrad      

      projektu uchwały Rady Miasta Żagań w sprawie przyznania dodatku specjalnego  

     Burmistrzowi Miasta Żagań. 

 

Głosowało 17 radnych; 

 

ZA – 11                                          PRZECIW – 6                               WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały Rady Miasta Żagań w sprawie przyznania dodatku specjalnego  

Burmistrzowi Miasta Żagań- został zapisany w punkcie 8 o. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu P. Łoś który złożył formalny wniosek 

(załącznik nr 3) o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały z punktu 8 f. w sprawie: 

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu oraz poza miejscem sprzedaży, zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie miasta 

Żagań.  

Przewodnicząca Rady : Kto z pań i Panów radnych jest ZA przyjęciem formalnego wniosku 

proszę o podniesienie ręki. 

 

Głosowało 17 radnych; 

 

ZA – 6                                         PRZECIW – 11                               WSTRZYMAŁO SIĘ – 0. 



4 
 

 

Wniosek nie został przyjęty. 

 

 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk na podstawie § 20 ust. 3, Regulaminu Rady Miasta 

Żagań, poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad: Kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad:  

 

 

Głosowało 17 radnych: 

 

ZA- 12                                        PRZECIW – 4                                       WSTRZYMAŁO SIĘ – 1     

 

Porządek obrad LVI sesji Rady Miasta Żagań został przyjęty. 

 
 
Przyszedł Radny S. Galasiak : godz.:14.30 

Obecnych 18 radnych 

 
 

3. Procedura Absolutoryjna. 

 

 

3.a. Przedstawienie (omówienie) sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy 

Żagań o statusie miejskim za 2017 rok, sprawozdania finansowego za 2017 rok oraz 

informacji o stanie mienia komunalnego. 

Przewodnicząca Rady o  zabranie głosu poprosiła Skarbnik  Miasta Panią Teresę Łapczyńską. 

Przedstawiła w/w sprawozdanie i informację za 2017 rok Pani Skarbnik przekazała istotniejsze 

informacje dotyczące wykonania z wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 

2017 rok,. Jednocześnie przedłożyła , celem dołączenia do protokołu dokument zatytułowany 

,, Ważniejsze informacje z wykonania Budżetu Gminy Żagań o statusie Miejskim za 2017 rok”. 

 ( załącznik Nr 4 ) 

 

 

3.b. Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze, w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 

Żagań sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 rok.  

Przewodnicząca Rady o  zabranie głosu poprosiła Panią Skarbnik Teresę Łapczyńską 

Pani Teresa Łapczyńska odczytała Uchwałę Nr 246/2018 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 17 kwietnia 2018 r. 

(załącznik Nr  5) 

 

 

3.c. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z rozpatrzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy Żagań o statusie 

miejskim za 2017 rok wraz z podjętymi przez Komisję uchwałami, a także wniosku o 

udzielenie Burmistrzowi Miasta Żagań absolutorium za 2017 r. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o  zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Krzysztofa Omieljańczyka.   
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, przedstawił wniosek o udzielenie Burmistrzowi 

absolutorium oraz odczytał protokół z posiedzenia w/w Komisji z dnia 5  czerwca 2018 roku.                      

( załącznik Nr 6) 

 

 

3.d. Przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta o udzielenie absolutorium dla Burmistrza z 

tytułu wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 2017 rok. 

Przewodniczący Rady poprosiła o  zabranie głosu przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana 

Krzysztofa Omieljańczyka. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał uchwałę Nr 433/2018 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 12 czerwca 2018 roku.   ( załącznik 

Nr 7) 

 

3.e. Przedstawienie opinii pozostałych Komisji Stałych Rady na temat wykonania 

budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 2017 rok, po rozpatrzeniu sprawozdań 

przedłożonych przez Burmistrza Miasta Żagań.  

 

Przewodnicząca Rady Wanda Winczaruk poprosiła o opinię poszczególne Komisje 

stałe: 

 

 

Komisja  Praworządności, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  - Przewodniczący 

Agnieszka Ziętek – Muszyńska  – POZYTYWNIE. 

 

 

Komisja  Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty i Kultury –  Przewodniczącego   Krzysztof 

Sieńko – POZYTYWNIE. 

 

 

Komisja  Budżetu i Finansów - Przewodniczący Bartłomiej Woś – POZYTYWNIE. 

 

 

Komisja  Gospodarki Miejskiej – Przewodniczący Grzegorz Kuźniar – POZYTYWNIE 

 

 

4. Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Miasta Żagań – odbytej w dniu  25.05.2018 r.  

 

    Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Miasta 

Żagań: kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem protokołu z LIV sesji odbytej w dniu  

25.05.2018 r. 

 

 

Głosowało 18 radnych. 

 

„Za”- 13    „Przeciw”- 0                       „Wstrzymało się”- 5.  

 

Protokół z LIV sesji Rady Miasta Żagań został przyjęty. 
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5. Sprawozdania z działalności między sesjami stałych Komisji Rady Miasta Żagań. 
 

 
- Komisja Bezpieczeństwa - sprawozdanie dotycz. opinii uchwał przedstawiła 
przewodnicząca komisji  A. Ziętek-Muszyńska ( zał. do protokołu nr 8). 
 
- Komisja Oświaty – sprawozdanie dotycz. opinii uchwał przedstawił przewodniczący komisji 
K. Sieńko (zał. do protokołu nr 9). 
 
- Komisja Budżetu – sprawozdanie dotycz. opinii uchwał przedstawił przewodniczący komisji 
- B. Woś ( zał. do protokołu nr 10). 
 
- Komisja Gospodarki – sprawozdanie dotycz. opinii uchwał   przedstawił przewodniczący 
komisji - G. Kuźniar ( zał. do protokołu nr 11). 
 
 

 

6.Sprawozdanie Burmistrza Miasta Żagań z działalności między sesjami Rady Miasta.  

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk  udzieliła głosu: 

 Radny P. Łoś  kierując pytanie do Burmistrza Miasta zapytał o konkurs 

dotyczący zatrudnienia na wolne stanowisko urzędnicze i jakie to jest. 

 Sekretarz Miasta Żagań Magdalena Wiadomska – Łażewska odpowiedziała że 

jeżeli chodzi o postępowania przy zatrudnieniu na stanowiska urzędnicze odsyła na 

stronę BIP-u w zakładce wakaty, tam wszystkie konkursy są ogłoszone, a ostatnim 

był nabór do WFB i straży miejskiej. 

 

 

 7. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na sesjach w dniach 25.05.2018r. oraz   

    12.06.2018r. 

 

Brak pytań. 

 

 

Przerwa 15:25 

Koniec przerwy: godz.:15.40 

Obecnych 18 radnych 

 

 

8. Podjęcie Uchwał. 

 

 

  8.a Projekt Uchwały Nr LVI/50/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: 

rozpatrzenia i  zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 2017 rok. 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk poprosiła o  zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Pana Krzysztofa Omieljańczyka o odczytanie decyzji oraz  
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dołączenia jej do protokołu. (zał. do protokołu Nr 12). Na zakończenie poinformował 

że komisja opiniuje wykonanie budżetu za 2017 r. pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk udzieliła głosu: 

 Radny P. Łoś zapytał o działania związane z promocją ( gazetką ,,Kocham 

Żagań”) i ich wydatków które były jak zakładano początkowo znacznie niższe, 

oraz  dotycz. wydatków przeznaczonych na gospodarkę odpadami i tutaj 

również podobna sytuacja. Odnosząc się do gospodarki tzw. śmieciowej, 

zwrócił uwagę na to iż nie przeprowadza się kontroli punktów zbiórki a właśnie 

to może być przyczyną. Również zostało zadane pytanie dotycz. o skwer przy 

ul. Rynek  

( dziury) który mógłby być przejęty za darmo. 

 Burmistrz Miasta Żagań D. Marchewka związku z pytaniami odpowiedział 

najpierw na pytanie drugie dotycz. opłaty za gospodarowanie odpadami i tutaj 

przypomniał rozmowę która miała miejsce w UM Żagań, w której optował P. Łoś 

za tym aby nie podnosić opłaty za tzw. śmieci. Koszty z roku na rok są większe, 

a kwota która została dołożona to nic innego jak wsparcie dla naszych 

mieszkańców, oczywiście bez ich obciążania. Jeżeli chodzi o tzw.( dziurę) w 

Rynku i sugerowanie że teren ten moglibyśmy odzyskać za darmo mija się z 

prawdą. Następnie odnosząc się co do pytania związanego z promocją daje 

głos P. Skarbnik. 

 Skarbnik Miasta T. Łapczyńska odpowiedziała iż jeżeli chodzi o plan 

zeszłorocznego budżetu dotycz. promocji to rozbity on był na różne zadania i 

między innymi znalazła się tam kwota z przeznaczeniem na Jarmark św. 

Michała, a jeżeli chodzi o gazetkę ,,Kocham Żagań”, bo do tego dążymy, to są 

tam umieszczane treści co się dzieje w naszym Mieście, informacje dotyczące 

zaplanowanych wydatków z budżetu miasta i ich realizacja. P. Skarbnik 

przypomniała że były to szacunki, w trakcie roku okazuje się że są one nie 

wystarczające i zasilane ich z rezerw  jest wówczas niezbędne. Jeżeli była by 

poinformowana że zostanie zadane takie pytane na dzisiejszej sesję  to 

rozpisała by je dokładniej na każde z zadań z tym związanych. 

 Radny P. Łoś zapytał że ,,szacunkowo na gazetkę ,, Kocham Żagań”  

zaplanowano 24 tyś. zł, a z zwiększenie tych wydatków  o 50% to coś chyba  

nie tak”. 

 Burmistrz Miasta Żagań D. Marchewka odpowiedział iż,, mogą być różne opinie 

co do tej gazety, ponieśliśmy właśnie takie nakłady, wyraziła na to zgodę   

Rada dokonywując  zmian w budżecie , i uważa że jest to biuletyn poważny, 

dobry, i rzetelny”. 

 Radny S. Kulesza pytanie skierował do Burmistrza Miasta dotycz. obsługi 

prawnej ,, 82 581,00 zł zgodnie ze sprawozdaniem wydano na obsługę, to ilu 

zatrudnia pan prawników i czy to są wszystkie wydatki z przeznaczeniem na 

nich”.,, Oraz drugie pytanie skierowane do P. Skarbnik, gdzie w trakcie 

odczytywania ze sprawozdania  z RIO  widniał zapis o braku poręczeń i czego 

on dotyczy”.  
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 Burmistrz Miasta Żagań D. Marchewka odpowiedział iż zatrudnia jednego 

prawnika i jedną kancelarię prawną za te koszty które zostały wymienione. 

Zawiązuje się umowę z kancelarią a kancelaria może mieć więcej prawników i  

w razie urlopu jednego z nich zastępuje go drugi. 

 Skarbnik Miasta T. Łapczyńska odpowiedział iż informacja o poręczeniach 

wymienionych w sprawozdaniu RIO odnosi się do tego co działo się 2017roku a 

poręczeń w tym  roku faktycznie nie udzielaliśmy. 

 Radny P. Łoś  zwrócił uwagę na to iż zgodnie z umową kancelaria prawna ma 

podpisaną umowę na około 40 tyś. zł. co stanowi pozostała kwota. 

 Burmistrz Miasta Żagań D. Marchewka odpowiedział iż ,, Radny P. Łoś 

ponownie rozmija się z prawdą, i ta kwota która jest wpisana jest kwotą 

właściwą”. 

 Rany S. Kucab zapytał jaka kancelaria prawna nas obsługuje, chodzi o nazwę. 

 Burmistrz Miasta Żagań D. Marchewka poinformował iż prawidłowa i pełna 

nazwa to ,, Wrońska i Ardeli S.C.”  

 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem  projektu uchwały Nr LVI/50/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: 

rozpatrzenia i  zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 2017 rok, proszę o 

podniesienie ręki. 

Głosowało 18 radnych. 

 

ZA – 12                                      PRZECIW – 2                          WSTRZYMAŁO SIĘ – 4 

 

Uchwała Nr LVI/50/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: rozpatrzenia i  

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Żagań o statusie miejskim za 2017 rok. 

Została przyjęta. 

  8.b Projekt Uchwały Nr LVI/51/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: absolutorium dla 

Burmistrza Miasta Żagań za 2017 rok. 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk udzieliła głosu Przewodniczącemu Komisji 

Rewizyjnej K. Omieljańczyk który odczytał decyzje jaką  podjęła Komisja. ( zał. Do 

protokołu Nr 13 ). 

 

Brak pytań 
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Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem  projektu uchwały Nr LVI/51/2018 z dnia 20 czerwca 2018r., w sprawie: 

absolutorium dla Burmistrza Miasta Żagań za 2017 r. proszę o podniesienie ręki. 

Głosowało 18 radnych. 

 

 

ZA – 12                                   PRZECIW – 6                       WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

Uchwała Nr LVI/51/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: absolutorium dla 

Burmistrza Miasta Żagań za 2017 r. 

 

Została przyjęta. 

 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk udzieliła głosu: 

 Burmistrz Miasta Żagań D. Marchewka  podziękował za udzielenie absolutorium. 

Przerwa 16:10 

Koniec przerwy: godz.:16.27 

Obecnych 18 radnych 

 

8.c Projekt Uchwały Nr LVI/52/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. o zmianie uchwały 

budżetowej na 2018 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk poinformowała że do tej uchwały została 

wprowadzona autopoprawka i udzieliła głosu: 
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 Skarbnik Miasta T. Łapczyńska poinformował że Pan Burmistrz wniósł zmiany 

w tej uchwale i  pokrótce je omówi, a w formie elektronicznej zostały   Państwu 

przedstawione  na tabletach w programie e-sesja. 

 Radny H. Sienkiewicz poprosił aby przedstawiono mu  jakie to  będą 

organizowane imprezy ( Strefy Chillout) związku z tą autopoprawką. 

 Dyrektor Dep. Z. Białkowski wyjaśnił, iż jest to strefa do której mogą przyjść 

wszyscy zainteresowani, będą prowadzone tam różnego rodzaju programy 

kulturalne,  puszczana jest muzyka a co za tym idzie opłaty np.( tantiemy dla 

zaiks). 

 Radny S. Kulesza  zapytał że zwiększenie wydatków na tzw. Strefę Chillout w 

kwocie 9000,00 zł czy to wszystko, i jakie są całe koszty. 

 Skarbnik Miasta T. Łapczyńska odpowiedziała  że w planach była kwota  

15 000,00 zł. ale ze względu na to aby co tydzień coś się działo potrzeba jest 

zwiększenia i to jest przyczyną. 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem autopoprawki do  projektu uchwały Nr LVI/52/2018 z dnia 20 czerwca 

2018r o zmianie uchwały budżetowej na 2018 rok Gminy Żagań o statusie miejskim, 

proszę o podniesienie ręki. 

 

Głosowało 18 radnych. 

 

ZA – 14                                      PRZECIW – 0                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 

4 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk udzieliła głosu: 

 Skarbnik Miasta T. Łapczyńska poinformowała iż projekt uchwały został 

przekazany w terminie z możliwością zapoznania się. A takie istotniejsze 

zmiany  to miedzy innymi zwiększenie planu wydatków na dotację do obiektów 

zabytkowych, oraz środki na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki 

Miejskiej MZK w Żaganiu, związane z przeznaczeniem na zakup autobusów o 

które zabiegał zarząd spółki.  

 Radny S. Kulesza zapytanie skierował do P. Skarbnik czy w zmianach 

wystąpiła kwota 51 275,00 tyś. z przeznaczeniem na promocję, czy źle to 

odczytuje. 

 Skarbnik Miasta T. Łapczyńska odpowiedział iż takiej kwoty projekt nie zawiera. 

 Radny S. Kulesza zdał pytania:  

1. dotyczące dokapitalizowania Spółki MZK celem zakupu autobusów i jaki jest 

czas realizacji.  

2. Czy  Saganensis Cantores czy to jest jakieś stowarzyszenie, grupa i na co 

ma być przewidziana ta kwota w wysokości 10 000,00zł. 
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 Skarbnik Miasta T. Łapczyńska odpowiedziała że jest to Zielonogórskie 

towarzystwo Śpiewaczek i to jest z przeznaczeniem na koncert i zeszyt z 

nutami. 

Jeżeli chodzi o zakup autobusów, wypowie się Pan Prezes MZK. 

 Prezes MZK  poinformował iż w tej kwocie dokapitalizowania planowany jest 

zakup od trzech do czterech autobusów niskopodłogowych, a jeżeli coś by 

pozostało to przeznaczylibyśmy na zakup autobusu 50 osobowy turystycznego. 

 Radny S. Kulesza zapytał czy kwota 2350 ,00zł jest z przeznaczeniem na 

nagrodę dla funkcjonariuszy KPP Żagań, i czy to są osoby z imienia i nazwiska. 

 Skarbnik Miasta T. Łapczyńska odpowiedziała że te osoby które otrzymają 

nagrody, będą wymienione z imienia i nazwiska.  

 Radny H. Sienkiewicz zapytał co jest przyczyną że nie dochodzi do przetargu 

na budowę nowego budynku ŻTBS., i corocznego zwrotu dokapitalizowania. 

 Skarbnik Miasta T. Łapczyńska odpowiedziała iż nie było wykonawcy który by 

spełniał wymogi oferty, i taki jest tren w całym kraju, a na to nie mamy wpływu. 

 

Wyszła Radna E. Adamczyk – Bryszewska : godz.:17.21 

Obecnych 17 radnych 

 

 Radny D. Jadach zapytał że związku z tym iż kwota została zwrócona to ma 

rozumieć że inwestycja nie dojdzie do skutku. 

 Skarbnik Miasta T. Łapczyńska odpowiedziała  ,, tak w tym roku nie”. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały wraz z autopoprawką Nr LVI/52/2018 z dnia 20 czerwca 

2018r o zmianie uchwały budżetowej na 2018 rok Gminy Żagań o statusie miejskim, 

proszę o podniesienie ręki. 

 

Głosowało 17 radnych. 

 

ZA – 16                                      PRZECIW – 0                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 

1 

 

 

Uchwała Nr LVI/52/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. o zmianie uchwały budżetowej na 

2018 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

 

Została przyjęta. 

 

 

8.d Projekt Uchwały Nr LVI/53/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: przyjęcia "Planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Żagań o statusie miejskim" 
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Brak pytań 

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/53/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: 

przyjęcia "Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Żagań o statusie miejskim, 

proszę o podniesienie ręki. 

Głosowało 17 radnych. 

 

ZA – 17                                      PRZECIW – 0                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 

0 

 

 

Uchwała Nr LVI/53/2018 z dnia 20 czerwca 2018r.w sprawie: przyjęcia "Planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Żagań o statusie miejskim. 

 

Została przyjęta. 

 

 

Przyszła Radna E. Adamczyk – Bryszewska : godz.:17.27 

Obecnych 18 radnych 

 

 

8.e Projekt Uchwały Nr LVI/54/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. o zmianie Uchwały Nr 

XLIX/119/2017 Rady Miasta Żagań w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Żagań o statusie miejskim na 2018 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk udzieliła głosu: 

 Radny S. Kulesza zapytał co jest przyczyną zmiany tej uchwały. 

 Kierownik Referatu Oświaty. M. Wojtysiak odpowiedział iż wprowadzane są 

zmiany w ustawie które zmuszają nas do zmian i ograniczania dostępności 

alkoholu. Nakazuje nam  wprowadzenie limitów. Zgodnie z Ustawą limity  są 

podzielone nie tak jak dotychczas czyli wydawane jedno zezwolenie na punkt 

tylko jeden punkt może starać się o trzy odrębne,( piwo, wino, wódka).W 

ustawie mowa jest o tym aby nie zwiększać liczby zezwoleń.  

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/54/2018 z dnia 20 czerwca 2018r., o zmianie 

Uchwały Nr XLIX/119/2017 Rady Miasta Żagań w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Żagań o statusie miejskim na 2018 rok. proszę o podniesienie 

ręki. 
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Głosowało 18 radnych. 

 

ZA – 17                                      PRZECIW – 0                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 

1 

 

 

Uchwała Nr LVI/54/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. o zmianie Uchwały Nr 

XLIX/119/2017 Rady Miasta Żagań w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Żagań o statusie miejskim na 2018 rok. 

Została przyjęta. 

 

 

8.f Projekt Uchwały Nr LVI/55/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 

spożycia w miejscu oraz poza miejscem sprzedaży, zasad usytuowania miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie miasta Żagań. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk udzieliła głosu: 

 

 Radny S.  Kulesza zapytał czy wypowiedziała się w tej kwestii Miejska  Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, i czy uzyska informację ile na dzień 

dzisiejszy takich zezwoleń mamy wydanych. 

 Naczelnik WSO G. Niklewicz  odpowiedziała iż zgodnie z limitami  uchwalonymi 

w ubiegłym roku to mamy 80 sklepów i 50 punktów gastronomicznych. Jeżeli 

chodzi o rozmowę z MKRPA, tak miała ona miejsce. Nam tak naprawdę nie 

wolno przekroczyć limitu 240 zezwoleń. 

Brak więcej pytań. 

 

Wyszedł  Radny B. Woś godz.:17:35 

Obecnych 17 radnych 

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/55/2018 z dnia 20 czerwca 2018r., w sprawie: 

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu oraz poza miejscem sprzedaży, zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie miasta 

Żagań, proszę o podniesienie ręki. 

 

 

Głosowało 17 radnych. 
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ZA – 15                                      PRZECIW – 0                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 

2 

 

 

Uchwała Nr LVI/55/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: ustalenia maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 

w miejscu oraz poza miejscem sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych na terenie miasta Żagań. 

Została przyjęta. 

 

8.g Projekt Uchwały Nr LVI/56/2018 z dnia 20 czerwca 2018r.w sprawie: nadania nazwy 
ulicy na terenie miasta Żagań. 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk udzieliła głosu:  

 Radny Z. Janek poprosił o szczegółową informacje dotycząca przygotowania tej 

uchwały, miedzy innymi chodzi o to kto był inicjatorem wprowadzenia tej nazwy. 

 Naczelnik WGN R. Ciszewski odpowiedział że nazwa tej ulicy została 

przywołana przez jednego z osób która jest właścicielem jednej z działek 

budowlanych leżących przy tej ulicy. Co do konsultacji  nadania nazwy ulicy to 

nie ma takiego obowiązku. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 
przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/56/2018 z dnia 20 czerwca 2018r.,w sprawie: 
nadania nazwy ulicy na terenie miasta Żagań, proszę o podniesienie ręki. 

Głosowało 17 radnych. 

 

ZA – 13                                      PRZECIW – 0                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 

4 

 

 

Uchwała Nr LVI/56/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: nadania nazwy ulicy na 

terenie miasta Żagań. 

 

Została przyjęta. 

 

8.h Projekt Uchwały Nr LVI/57/2018 z dnia 20 czerwca 2018r.w sprawie: wyrażenia zgody 
na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych 
stanowiących własność Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Brak pytań 

Wyszedł  Radny P.Łoś  godz.:17:40 

Obecnych 16 radnych 
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Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/57/2018 z dnia 20 czerwca 2018r w sprawie: 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie miejskim, proszę 

o podniesienie ręki. 

 

Głosowało 16 radnych. 

 

ZA – 15                                      PRZECIW – 0                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 

1 

 

 

Uchwała Nr LVI/57/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Żagań o statusie miejskim. 

 

Została przyjęta. 

 

 

8.i Projekt Uchwały Nr LVI/58/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: udzielenia dotacji 

z budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Wniebowzięcia NMP w Żaganiu. 

Brak pytań 

 

Przyszedł  Radny B. Woś godz.:17:42 

Obecnych 17 radnych 

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/58/2018 z dnia 20 czerwca 2018r w sprawie: 

udzielenia dotacji z budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Wniebowzięcia NMP w Żaganiu. proszę o podniesienie ręki. 

 

Głosowało 17 radnych. 

 

ZA – 16                                      PRZECIW – 0                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 

1 

 

 

Uchwała Nr LVI/58/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: udzielenia dotacji z 

budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Wniebowzięcia NMP w Żaganiu. 

Została przyjęta. 

 

 

8.j Projekt Uchwały Nr LVI/59/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: udzielenia dotacji 

z budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Nawiedzenia NMP w Żaganiu. 
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Brak pytań 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/59/2018 z dnia 20 czerwca 2018r w sprawie: 

udzielenia dotacji z budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Nawiedzenia NMP w Żaganiu, proszę o podniesienie ręki. 

 

Głosowało 17 radnych. 

 

ZA – 14                                      PRZECIW – 0                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 

3 

 

 

Uchwała Nr LVI/59/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: udzielenia dotacji z 

budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Nawiedzenia NMP w Żaganiu. 

Została przyjęta. 

 

8.k Projekt Uchwały Nr LVI/60/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: udzielenia 

odpowiedzi na skargę Wojewody Lubuskiego z dnia 09 maja 2018roku ( sygn. akt. II 

SA/Go 403/18) na uchwałę Rady Miasta Żagań nr LI/19/2018 z dnia 26 stycznia 

2018r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w rejonie ulicy Bolesława Chrobrego i Bolesławieckiej w Żaganiu. 

 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk udzieliła głosu: 

 Radny S. Kulesza oznajmił iż posiada kilka zastrzeżeń co do uzasadnienia 

dotycz. tej uchwały i wymienił:  

- istniejący zapis który mówił o tym iż czas przedłożenia jej  do uchwalenia nie 

był istotny, odniósł się do palących wysypisk śmieci. 

- czy cały obszar jest wyposażony w sieć kanalizacyjną, 

- dlaczego nie zapoznano radnych z decyzją dyrektora Regionalnego Zarządu 

gospodarki wodnej,  

- czy była zachowana procedura konsultacji. 

 Naczelnik WIZ M. Dereń – Szymańska odpowiedział,, iż według Nas jest to 

zmiana nie istotna a w tym przypadku oceni to już sąd. Jeżeli chodzi o sieć 

kanalizacyjną to ona jest”. Jeżeli chodzi o procedurę konsultacyjną ( dyskusję 

publiczną) to też się wywiązaliśmy, były informacje publikowane, w który dzień i 

o jakich godzinach będą one przeprowadzane, przyjeżdżał wówczas na ten 

czas pracownik odpowiedzialny za kwestie planów,( urbanista ) i przypomniała 

że nikt się nie zgłasił.  

 Radny D. Jadach zapytał czy jeżeli zapisy w dokumencie się zmieniły to 

procedowanie nie powinno zacząć się od początku. 

 Naczelnik WIZ M. Dereń – Szymańska odpowiedziała ,, że nie ma takiego 

jasnego przepisu który by to regulował, a co za tym idzie ponownego  

procedowania”. 
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 Radny S. Kulesza poprosił o podanie nazwy inwestora który mógłby rościć 

wysokie odszkodowanie od nas związku z zablokowaniem poniesionych już  

prac związanych z tym planem. 

 Naczelnik WIZ M. Dereń – Szymańska poprosiła aby zwrócić się z wnioskiem o 

informację publiczną. Ta decyzja jest wydana na podmiot zewnętrzny przez inny 

organ, a takiej informacji nie możemy podawać. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/60/2018 z dnia 20 czerwca 2018r w sprawie:  

udzielenia odpowiedzi na skargę Wojewody Lubuskiego z dnia 09 maja 2018roku     

(sygn. akt. II SA/Go 403/18) na uchwałę Rady Miasta Żagań nr LI/19/2018 z dnia 26 

stycznia 2018r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu położonego w rejonie ulicy Bolesława Chrobrego i Bolesławieckiej w Żaganiu, 

proszę o podniesienie ręki. 

 

 

Głosowało 17 radnych. 

 

ZA – 10                                 PRZECIW – 5                          WSTRZYMAŁO SIĘ – 2 

 

 

Uchwała Nr LVI/60/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie: udzielenia odpowiedzi 

na skargę Wojewody Lubuskiego z dnia 09 maja 2018roku     (sygn. akt. II SA/Go 

403/18) na uchwałę Rady Miasta Żagań nr LI/19/2018 z dnia 26 stycznia 2018r. w 

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w 

rejonie ulicy Bolesława Chrobrego i Bolesławieckiej w Żaganiu 

 

Została przyjęta. 

 

8.l Projekt Uchwały Nr LVI/61/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. o zmianie Uchwały  Nr 

LII/28/2018 Rady Miasta Żagań w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Lubuskiego. 

Brak pytań. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/61/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. o zmianie 

Uchwały  Nr LII/28/2018 Rady Miasta Żagań w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Województwa Lubuskiego, proszę o podniesienie ręki. 

 

 

Głosowało 17 radnych. 

 

ZA – 17                                    PRZECIW – 0                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

 

Uchwała Nr LVI/61/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. o zmianie Uchwały  Nr LII/28/2018 
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Rady Miasta Żagań w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Lubuskiego. 

 

Została przyjęta. 

 

8.m Projekt Uchwały Nr LVI/62/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Miasta Żagań. 

 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk udzieliła głosu Radnemu K. Omieljańczykowi, 

który odczytał treść protokołu z zebranej w tej sprawie Komisji Rewizyjnej z 13 

czerwca 2018r.( załącznik do protokołu Nr 14). Komisja Rewizyjna uznała skargę za 

bezzasadną.  

 Radny S Kulesza dopytał o  uzasadnienie w którym  doczytał się, że 

występowały tam kolizje miedzy innymi z siecią energetyczną, i czy nie 

wiadomo było o tym kilka miesięcy wcześniej kiedy takie uzgodnienia miały 

miejsce. 

 Radny K. Omieljańczyk odpowiedział że wszystko to było omawiane na Komisji 

Rewizyjnej, przez P. Naczelnik WIZ.M. Dereń -Szymańską. 

  

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/62/2018 z dnia 20 czerwca 2018r w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Żagań, proszę o podniesienie 

ręki. 

 

Głosowało 17 radnych. 

 

ZA – 12                                    PRZECIW – 3                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 2 

 

 

Uchwała Nr LVI/62/2018 z dnia 20 czerwca 2018r w sprawie: rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Miasta Żagań. 

 

Została przyjęta. 

 

8.n Projekt Uchwały Nr LVI/63/2018 z dnia 20 czerwca 2018r. o zmianie Uchwały Nr 

II/4/2014 Rady Miasta Żagań w sprawie stwierdzenia nawiązania stosunku pracy i 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Żagań. 

 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk udzieliła głosu Radnemu K. Omieljańczykowi  

który poinformował ze ta uchwała musi być podjęta ponieważ Rada Ministrów wydała 

rozporządzenie o obniżeniu uposażeń  o 20% między innymi też dla Burmistrzów.  

Propozycja to  kwota 4800,00 pensji zasadniczej po obniżce i 2100 dodatku 

funkcyjnego. 

 

Brak pytań. 
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Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/63/2018 z dnia 20 czerwca 2018r o zmianie 

Uchwały Nr II/4/2014 Rady Miasta Żagań w sprawie stwierdzenia nawiązania stosunku 

pracy i ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Żagań, proszę o podniesienie ręki. 

 

Głosowało 17 radnych. 

 

ZA – 17                                    PRZECIW – 0                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

 

Uchwała Nr LVI/63/2018 z dnia 20 czerwca 2018r o zmianie Uchwały Nr II/4/2014 

Rady Miasta Żagań w sprawie stwierdzenia nawiązania stosunku pracy i ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Miasta Żagań. 

 

Została przyjęta. 

 

8.o Projekt Uchwały Nr LVI/64/2018 z dnia 20 czerwca 2018r., w sprawie: przyznania 

dodatku specjalnego Burmistrzowi Miasta Żagań. 

 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk udzieliła głosu:  

 Radny K. Omieljańczyk wystąpił z wnioskiem o przyznanie dodatku specjalnego 

w wysokości 40%, a za uzasadnienie podał informację że nie godzi się z tym co 

zostało zaproponowane przez posłów i senatorów.  

 Radny S. Kulesza zaproponował pozostawienie stawki bez zmian. 

 Radny H. Sienkiewicz zapytał co jest podstawą zwiększenia tego dodatku. 

 Radny B. Woś zgłosił formalny wniosek o zamknięcie dyskusji i przejść do 

głosowania. 

 

 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk poddała pod głosowanie wniosku formalnego, 

kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem wniosku, proszę o podniesienie ręki. 

 

 

Głosowało 17 radnych. 

 

ZA – 11                                    PRZECIW – 6                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk poddała pod głosowanie wniosku formalnego 

Pana Radnego K. Omieljańczyka o podniesienie dodatku specjalnego do wysokości 

40%, kto z Pań i Panów radnych jest przyjęciem wniosku, proszę o podniesienie ręki. 

 

Głosowało 17 radnych. 
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ZA – 12                                    PRZECIW – 5                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk, kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/64/2018 z dnia 20 czerwca 2018r, w sprawie: 

przyznania dodatku specjalnego Burmistrzowi Miasta Żagań,proszę o podniesienie 

ręki. 

 

Głosowało 17 radnych. 

 

ZA – 12                                    PRZECIW – 5                           WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

 

Uchwała Nr LVI/64/2018 z dnia 20 czerwca 2018r w sprawie: przyznania dodatku 

specjalnego Burmistrzowi Miasta Żagań. 

 

Została przyjęta. 

 

 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

Przewodnicząca Rady W. Winczaruk poinformowała że związku z brakiem obecności 

Pana Burmistrza, to  interpelacje proszę składać na piśmie. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak pytań 

 

11. Sprawy organizacyjne, (wolne wnioski i informacje). 

Przewodnicząca Rady Miasta W. Winczaruk poinformowała że oświadczenia 

majątkowe zostały przeanalizowane i prosi wszystkich  radnych o indywidualny 

kontakt.  

 

12. Zamknięcie sesji. 
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                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta Żagań 

 

                        Wanda Winczaruk 

 

 

 

 
 


